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Styrelsemöte SPF Seniorerna Vattudalen 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte tisdagen den 17 januari 2023 
           
Närvarande: Staffan Oscarsson, Jan-Ola Bergqvist, Karin Holmquist (via Skype), Anders Andrée, 

Marie-Louise Oscarsson, Inger Forslin och Berit Eriksson 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Staffan Oscarsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Anmälan av övriga frågor 
Inga övriga frågor anmäldes. 
 
§ 3  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Val av justerare 
Marie-Louise Oscarsson valdes till justerare av protokollet.  
 
§ 5  Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6  Medlemsrapport 
I dagsläget har vi 256 medlemmar. Enligt medlemsregistret är det 17 st som saknar epostadresser.  
 
§ 7  Friskvård  
Pågående friskvårdsaktiviteterna diskuterades  

• Simning på torsdagar kl 15.30 
• Staffan Oscarsson har satt upp brevlådor på nya cykel- och gångbanan samt på Näsviken. 

Placeringen av lådan på Näsviken ska ändras för att bli mera lättillgänglig. De nya lådorna får 
sitta kvar året runt och nya lådor sätts upp för cyklingen. 

• Linedans på torsdagar 11-13 startar den 19/1. 
• Boule på måndagar 10 -12 på Folkets Hus. 
• Ingegerd Kahnberg börjar med sittgympa på Folkets Hus den 21/2.  
• Pigg och Frisk har pensionärsgympa på torsdagar kl 10.30. Avgiften är 45 kr/tillfälle om man 

har 10-kort. 
• Biblioteket genomför ”After Work” med digitala föreläsningar från Jamtli på torsdagar kl 13.00. 

Start 2/2. 
• Marie-Louise Oscarsson och Karin Holmquist tar med sig frågan om IFK Strömsund kan 

anordna pensionärsgympa på dagtid i samarbete med Strömsunds gymnastikförening. 
 
§ 8   KPR/RPR-frågor 
Jan-Ola Bergqvist informerade om mötet i KPR den 8 december. Aktuella ärenden var bl a   

• Fotvård som erbjuds i olika former i kommunen. 
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• Bankomatens placering i Strömsund  
• Kommunfarmaceut – Vi har noterat att Apoteket nu har en noggrann kontroll i samband 

med utlämning av medicin.  
• Frågan om en gemensam nämnd för ärenden i KPR och Tillgänglighetsrådet 

diskuterades.  
• Gudrun Öjbrant, förvaltningschef för Vård- och socialförvaltningen, informerade om 

hur pandemipengarna till kommunen, ca 4 miljoner, har använts. De har i huvudsak gått 
till äldreboenden, hemsjukvård och hemtjänst.  
 

§ 9  Diverse inbjudningar 
Inga nya inbjudningar är aktuella för oss just nu. Påminnelse om inbjudningar som vi får till digitala 
evenemang. Anders André lägger ut dessa i SPF-appen och på vår hemsida. 
 
§ 10  Studieverksamhet 

• Studiecirkeln ”It-kurs” fortsätter under våren. Både fortsättare och nya deltagare är välkomna. 
• Studiecirkel om ”Gamla Strömsund” kommer att genomföras med start efter helgerna. 
• Kören har startat och fortsätter under våren, onsdagar kl 13.00 på EFS.  
• Förslag om studieverksamhet är stick- och virkkurs. Karin Holmquist tar kontakt med 

Vuxenskolan om detta.  
 

§ 11  Program- och resekommitté, program våren 2023 
Programmet för våren är utarbetat. Bokade mötesdatum är den 24/1 månadsmöte, 28/2 årsmöte, 23/3 
pimpeltävling, månadsmöten den 28/3, 25/4 och 30/5 (friskvårdsdag). Den 24/1 informerar kommunen 
om färdtjänst och bostadsanpassning. Programmet bifogas protokollet och läggs ut i appen och på 
hemsidan. 
 
Styrelsen beslutade att tunnbrödlotteriet med hänsyn till höjda priser i fortsättningen ska omfatta 25 
påsar bröd.   
 
Revyresa till Östersund genomförs den 20/1 2023. I biljetten som kostar 750 kr/person ingår bussresa, 
lunch på Clarion Hotel Grand samt föreställningen ”Efter regn kommer solsken” med Östersundsrevyn. 
42 personer är anmälda till resan.  
 
Styrelsemöten är inbokade den 17/1, 21/2, 21/3, 11/4 och 23/5.  
 
Tips till underhållare för framtida möten nämndes;  

• Andreas Klar, sångare i Mickeys 
• Hasse Thor 
• Linus Isander, Föllinge 

 
§ 12  Verksamhetsberättelse utkast 
Ordförande har gjort ett utkast till verksamhetsberättelse som vi uppmanas att ta del av och komma 
med eventuella förslag till kompletteringar.  
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§ 13  Reviderade stadgar 
Staffan Oscarsson jobbar med revideringen av stadgarna som kommer att presenteras på årsmötet.  
 
§ 14  Övriga frågor 

• Staffan har kontakt med valberedningen genom Birgitta Deffby inför aktuella val på årsmötet. 
• Styrelsen beslutade att ta upp frågan om ersättning även för medlemsansvarig/IT-ansvarig på 

årsmötet.  
• Styrelsen beslutade att avvakta med facebookgrupp som informationskanal för medlemmar i 

SPF Vattudalen. De digitala informationskanaler som vi redan har dvs, sms, hemsidan och SPF-
appen är i dagsläget tillräckligt.  

• Styrelsen beslutade att framföra ett önskemål till kassören om digital medverkan vid nästa 
styrelsemöte.  

 
§ 15  Fika nästa möte 
Marie-Louise och Staffan Oscarsson fixar fika till nästa möte. 
 
§ 16  Mötets avslutande 
Ordförande tackade Karin Holmquist för fikabrödet till mötet.  
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Karin Holmquist   Marie-Louise Oscarsson 
 


